
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2007-05-21  i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48, i Stockholm. 
 
Närvarande: 
Gunilla Svensson 
Peter Collsiöö 
Mattias Eriksson 
Kristina Nilsson 
Tobias Skog 
Inga Lundblad Danielsson. 
Annika Olsson 
Carina Åsling 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Föregående styrelsemötesprotokoll godkändes.  
 
§4 
Rapporter. 
-Inga rapporterar från det senaste mötet i gruppen som arbetar med en skrivelse kring 
utredningar av lindrig utvecklingsstörning. Diskussion om var tyngden i dokumentet bör 
ligga. Skrivelsen blir en rekommendation om hur man bör gå tillväga. WISC-IV kommer i 
september. 
-Gunilla har läst Christina Renlunds bok ”Doktorn kunde inte riktigt laga mig”. Boken rör bla 
hur barn tänker i olika åldrar och hur föräldrar kan prata med barnen om funktionshindret. 
 
§5 
Kassörsrapport. 
Psykoterapimottagningen där vi har vårt dokumentskåp ska flytta till Rosenlunds sjukhus och 
vi behöver flytta skåpet med innehåll. Peter och Tobias tar ansvar för det. 
Föreningen har god ekonomi, fn ca 120 000:-. 
Nya medlemmar: Birgit Grabö , Norrtulls HC Stockholm och Christina Danielsson, Täby 
kommun. 
Mattias har skickat ut påminnelser på obetalda årsavgifter 
. 
§6 
Skrivelser. 
 
§7 
Konferenser. 
-Höstkonferensen. Irene Nordström har rapporterat till Gunilla att läget är under kontroll, de 
har föreläsare, och styrelsen ser fram emot en beskrivning av innehållet i föreläsningarna. 
Styrelsen är också intresserade att höra vilka arvoden föreläsarna begärt. 
Avgift för konferensen får Örebro bestämma men styrelsen förordar en skillnad i pris mellan 
medlem och icke-medlem på 700:-. Styrelsen beslutar att möjlighet till medlemspris finns om 
man blir medlem senast 1/8. 
Gunilla mailar till arbetsgruppen i Örebro ang ovanstående. 



-Kristina informerar om att hon nästa vecka håller en föreläsning på en konferens i Oslo om 
Down`s syndrom och åldrande. 
-Carina rapporterar från SUF:s konferens i Uppsala om Föräldrar med utvecklingsstörning 
eller kognitiva svårigheter. 
-Mödra- och barnhälsovårdspsykologerna har konferens i Umeå 19-21/9. Inga deltar. 
-Neuropsykologerna har Nordisk konferens i Göteborg i augusti. Gunilla återkommer om vi 
får en inbjudan. 
  
§ 8 
SHPFs kontakter med andra organisationer. 
-Gunilla var på Psykologkongressen. Professionsrådet avskaffades. 
-Gunilla rapporterar från yrkesföreningarnas nätverk. Det är mycket gemensamma aktiviteter 
på gång för yrkesföreningarna. Den 31/8 är planerad som en dag att presentera oss för 
varandra. Till IHPU:s Psykologidagar finns ett förslag att ha en gemensam presentation. 
Gunilla kommer att delta. Gunilla kontaktar Lena Fager om hon kan presentera oss, då 
Psykoterapimottagningen ändå kommer att vara där. 
-Vi saknar broschyr om oss som yrkesförening. Kristina och Mattias följer upp det. 
 
§9 
POMS-bladet. 
-Nytt POMS-blad har dead-line 15/6. Innehåll finns. Beslut om att styrelseprotokoll i 
fortsättningen ska in i POMS-bladet.  
-Styrelsen provar mailinglista ang broschyren. 
 
§10 
Styrelsens sida. 
Inga skriver. 
 
§11 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening. 
 
§12 
Övriga frågor. 
-Mattias återger mail från psykolog Ulla-Stina Steiner på barnhab i Malmö. Mattias ber Ulla-
Stina att skriva något om sina tankar i POMS-bladet. 
-Gunilla har meddelat valberedningen att hon önskar avgå till nästa årsmöte. 
-Inga tänker också kontakta valberedningen för att avgå. 
-POMS firar 35 år i år! Något att uppmärksamma på konferensen?! Samt i septembernumret 
av POMS-bladet.  
 
§13  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir 10 sept 9.30-16.00 i Stockholm. Tobias bokar lokal. 
Vid protokollet                                     Justeras 
 
Carina Åsling                                        Gunilla Svensson 
sekreterare                                            ordförande 
 
 


